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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

 

Protokół nr VI/2024 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

wraz z Komisją Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

 
Posiedzenie w dniu 28 października 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 28 października 2024 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:52 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego. 

Obecni: 

1. Krzysztof Fejdych 

2. Łukasz Karpowicz 

3. Paweł Licznar 

4. Edward Mazur 

5. Stanisław Mięczakowski 

6. Aneta Samotus 

7. Zygmunt Trojniak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa. 

Obecni: 

1. Leszek Czereba 

2. Krzysztof Fejdych 

3. Łukasz Karpowicz 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mazur 

6. Stanisław Mięczakowski 

7. Zygmunt Trojniak 

8. Andrzej Włosek 

9. Wiesław Zawiślak 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Krzysztof Fejdych oraz Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego – Łukasz Karpowicz. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz 

Wiesław Kopterski, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Sekretarz Gminy Marek Radom, 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, Naczelnik 

Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych Lidia Pawlikowska – Ozimek, Dyrektor Agencji 

Sportu i Promocji Małgorzata Halek 
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b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu sierpniu 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  odbytego w miesiącu sierpniu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu sierpniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa  odbytego w miesiącu sierpniu: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu sierpniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

c) Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu wrześniu 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  odbytego w miesiącu wrześniu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu wrześniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  odbytego w miesiącu wrześniu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu wrześniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 
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Wiesław Zawiślak 

 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku szkolnym 

2023/2024 (druk nr 120) 

Radna Aneta Samotus zapytała co wpływa na różnoraki stan dochodów w poszczególnych 

latach do Schroniska Młodzieżowego Dąbrówka? 

Zastępca Burmistrza Wiesław Kopterski oznajmił, że schronisko przynosi straty. Patrząc 

na ilość osób, które schronisko przyjęło to 2023 roku odnotowano 7623 osobo – dób, które 

przyniosły dochody. Schronisko poza wykonywaniem swoich zadań, w sytuacjach 

kryzysowych jak powódź, przyjmowało osoby i udzielało wsparcia zarówno powodzianom, 

jak i osobom pomagającym przy niej. Zastępca Burmistrza podkreślił, że pomimo tego, że 

schronisko generuje straty to jest potrzeba, aby takie miejsce funkcjonowało.   

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku 

szkolnym 2023/2024 (druk nr 120) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

3. Gospodarka finansowa 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 121) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 121) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 
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Komisje Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 (druk nr 122) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 (druk nr 122) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Grażyna Hołda, Paweł Licznar, Edward Mazur 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Leszek Czereba, Paweł Licznar, Edward Mazur, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 

gruntów, budynków i budowli, które zostały dotknięte skutkami powodzi w 2024 r. 

stanowiących pomoc de minimis dla przedsiębiorców na terenie Gminy Prudnik (druk nr 123) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości gruntów, 

budynków i budowli, które zostały dotknięte skutkami powodzi w 2024 r. stanowiących 

pomoc de minimis dla przedsiębiorców na terenie Gminy Prudnik (druk nr 123) kolejno 

przez: 
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Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

 

Komisje Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

4. Gospodarowanie mieniem 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk 124) 

Radny Paweł Licznar zapytał pod jaką działalność ma być sprzedany teren? Czy wiadomo 

jakie plany na zagospodarowanie ma potencjalny nabywca? 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik odpowiedziała, że sprzedaż terenu ma 

się odbyć na podstawie przetargu ustnego nieograniczonego, każdy będzie mógł przystąpić do 

przetargu.  Procedura sprzedaży rozpoczęła się w związku ze złożonym wnioskiem 

właściciela budynku znajdującego się obok. Pomimo, że w planie teren przeznaczony jest pod 

mieszkalnictwo wielorodzinne, to ze szczegółowych zapisów wynika, że zabudowa ta nie 

może tam powstać. Musi być zachowana dotychczasowa farma użytkowania terenu, bądź 

może tam powstać parking. Ze złożonego wniosku wynika, że osoba zainteresowana 

chciałaby przeznaczyć grunt właśnie na parking.  

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy z momencie sprzedaży terenu nowy właściciel 

będzie mógł utworzyć sobie strefę płatnego parkowania na tym terenie i zastosować 

taryfikator? 

Naczelnik Dorota Szmulik odpowiedziała, że tak. Jednak zgodnie z wnioskiem na 

wyznaczonym terenie powstać ma parking służący do obsługi działalności znajdującej się w 

budynku obok.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk 124) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Grażyna Hołda, Paweł Licznar, Edward Mazur 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Fejdych, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Łukasz Karpowicz, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus 
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Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Leszek Czereba, Paweł Licznar, Edward Mazur, Andrzej Włosek 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Fejdych, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Karpowicz, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości i udzielenia 

bonifikaty od ceny nieruchomości na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w 

Prudniku (druk nr 125) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości i udzielenia bonifikaty 

od ceny nieruchomości na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk 

nr 125) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Aneta Samotus 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Fejdych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Leszek Czereba, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Andrzej Włosek 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Fejdych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 126) 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 127) 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 128) 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 126-128) 

blokiem kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Fejdych 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenów przemysłowych w Prudniku (druk nr 129) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenów przemysłowych w Prudniku (druk nr 129) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 
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NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej z siedzibą w Prudniku (druk nr 130) 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Marek Radom.  

Radny Łukasz Karpowicz poprosił o przedstawienie idei tej uchwały. 

Sekretarz Marek Radom oznajmił, że jest to wniosek na drugi etap realizacji zadania, 

pomimo, że pierwszy jeszcze nie jest zakończony, gdyż w dalszym ciągu nie ma transzy z 

Funduszu Wparcia. Dodał, że w piątek gościł w gminie nowy przedstawiciel KZN, który 

stwierdził, że rząd będzie bardzo mocno promował budownictwo społeczne ze względu na to, 

że jest to jedyna forma efektywna budownictwa komunalnego. Wniosek dotyczy drugiego 

etapu, być może jest szansa, że w przyszłym roku ruszy realizacja inwestycji. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej z siedzibą w Prudniku (druk nr 130) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak 

PRZECIW (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

PRZECIW (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i 

Gminy Prudnik" (druk nr 131) 

Projekt uchwały zostanie poddany pod głosowanie na sesji. 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budowy sztucznego lodowiska w Prudniku 

(druk nr 132) 

Projekt uchwały omówił inicjator Edward Mróz.  
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Po szczegółowym omówieniu projektu złożył do Komisji Budownictwa wniosek o zmianę 

zapisu w § 1. Rada Miejska w Prudniku wyraża wolę przystąpienia do projektu budowy 

sztucznego lodowiska w Prudniku wraz z infrastrukturą towarzyszącą  

na  

§ 1. Rada Miejska w Prudniku wyraża wolę zakupu sztucznego lodowiska w Prudniku wraz z 

infrastrukturą towarzyszącą  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o zmianę zapisu w § 1(...) na wyraża wolę zakupu sztucznego lodowiska (...).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt 

Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty i zostanie przedłożony pod 

głosowanie na sesji Rady Miejskiej. 

 

Radny Edward Mazur zwrócił się z zapytaniem do Dyrektor Agencji Sportu i Promocji jak 

widzi realizację zadania po zmianie zaproponowanej przez inicjatora uchwały. 

Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek powiedziała, że ciężko jest jej się 

odnieść do tematu, ponieważ nie miała możliwości zapoznania się z materiałami. Jeśli chodzi 

o sam zakup to jest to kwestia finansowania, posadowienia go w odpowiednim miejscu, 

przygotowania infrastruktury. Dodała, że uważa, że infrastruktura pod lodowisko docelowo 

może być przygotowana na stadionie przy ulicy Kolejowej. Aktualnie nie ma możliwości 

posadowienia tam lodowiska, gdyż jak wiadomo stadion jest w tym momencie placem 

budowy. Jednak docelowo znajdzie się tam miejsce na lodowisko i rolkowisko.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budowy sztucznego lodowiska w Prudniku (druk 

nr 132) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (5) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt 

Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

a) Prośba o zajęcie stanowiska i podjęcie działań przez Komisję Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Fejdych odczytał pismo od mieszkańca z prośbą o 

zajęcie stanowiska w sprawie możliwości zmiany współczynnika intensywności zabudowy w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 4/77 i 4/78 przy ul. 

Soboty 

Radny Edward Mazur poprosił o wyjaśnienie ze strony Urzędu w temacie.  

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik udzieliła wyjaśnień.  

Obecnie Gmina Prudnik jest w trakcie opracowywania kilku miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego, obejmujących: 

• część wsi Łąka Prudnicka i Moszczanka, 

• tereny wiejskie na obszarze gminy Prudnik, 

• część miasta Prudnik, 

• tereny przemysłowe w Prudniku. 

Dodatkowo, w przygotowaniu znajduje się ogólny plan zagospodarowania przestrzennego dla 

całej gminy Prudnik. 

Ze względu na czasochłonność i wysokie koszty procesu sporządzania miejscowych planów, 

zasadne jest tworzenie planów obejmujących większe obszary. Dalsze plany miejscowe będą 

opracowywane według liczby złożonych wniosków dla poszczególnych terenów oraz 

kolejności ich składania, w terminach, które zostaną ustalone w najbliższym czasie. 

 

Odpowiedź zostanie przekazana zainteresowanemu.  

 

b) Prośba o weryfikację wniosków do budżetu zgłoszonych przez radnych. 

Przewodniczący Komisji Budownictwa Krzysztof Fejdych przedstawił treść pisma 

dotyczącego prośby weryfikacji wniosków do budżetu Gminy Prudnik na rok 2025.  Prośba 

dotyczy odrzucenia wniosku dotyczącego zabezpieczenia w budżecie na rok 2025 kwoty 

250 000 zł na modernizację boiska sportowego w Łące Prudnickiej.  

W dyskusji udział wzięli: 

- Stanisław Mięczakowski  

- Edward Mazur 

Radni doszli do wniosku, że priorytetem jest odbudowa infrastruktury zniszczonej przez 

powódź.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Fejdych sformułował wniosek i poddał go pod 

głosownie przez poszczególne Komisje.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rekomendacją Komisji Budżetu i Budownictwa będzie odrzucenie podczas głosowania 

uchwały budżetowej na rok 2025 wniosku dotyczącego modernizacji boiska sportowego w 

Łące Prudnickiej na kwotę 250 000,00 zł kolejno przez: 
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Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

c) sprawy bieżące 

Radny Stanisław Mięczakowski zasygnalizował problem, który pojawił się w szkole w Łące 

Prudnickiej dotyczący ogrzewania. Po oględzinach wykonanych przez Naczelnika Wydziału 

Inwestycji oraz pracownika merytorycznego zostało stwierdzone, że piec jest w stanie 

fatalnym i nie wiadomo czy przetrwa sezon zimowy, natomiast była deklaracja w zeszłym 

roku ze strony urzędu, że ogrzewanie to zostanie wymienione z zasobów gminnych. Radny 

dodał, że taki wniosek zostanie złożony przez szkołę. Wyraził zdanie, że należy się nad nim 

pochylić, gdyż jest to temat adekwatny do zaaprobowania w najbliższym czasie.  

Zastępca Burmistrza Wiesław Kopterski oznajmił, że zaplanowana jest wymiana pieca w 

Moszczance i być może z tej samej puli udałoby się wymieć również piec w Łące 

Prudnickiej. Temat na pewno zostanie wzięty pod uwagę.   

Radna Aneta Samotus zapytała jak długo potrwają prace remontowe kuchni w zespole 

szkolno-przedszkolnym w Rudziczce?  

Zastępca Burmistrza Wiesław Kopterski  oznajmił, ze  z tego co wie prace są na 

ukończeniu, jednak skontaktuje się z Panią Dyrektor w celu ustalenia konkretnego terminu.  

Radna Aneta Samotus zapytała na jakim etapie jest szacowanie strat na terenie gminy 

Prudnik jeśli chodzi o infrastrukturę drogową, przepusty, mosty, rowy i dodatkowo substancja 

komunalna. 

Zastępca Burmistrza Wiesław Kopterski oznajmił, że jeżeli chodzi o infrastrukturę to jest 

aplikacja, z którą komisja udaje się w miejsca, które na skutek powodzi ucierpiały, 

wprowadzają niezbędne dane i ta aplikacja szacuje koszty, które na bieżąco spływają do 

wojewody, Protokoły tworzone są bezpośrednio z aplikacji. 

Radny Krzysztof Fejdych zapytał na jakim etapie są prace nad uchwałą dotyczącą zasad 

sprzedaży mieszkań komunalnych? 

Zastępca Burmistrza Wiesław Kopterski oznajmił, że zorientuje się na jakim etapie jest 

procedura i przekaże radnemu. 

Radny Krzysztof Fejdych poruszył temat harmonogramu budowy i remontów dróg. 

Oznajmił, że komisja prosiła o materiały celem zaktualizowania obecnego harmonogramu. 
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Między radnymi wywiązała się dyskusja.  

Komisja uznała, że zasadnym jest sporządzenie nowego harmonogramu po przeanalizowaniu 

aktualnego stanu i potrzeb gminy w tym zakresie.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przygotowanie do sporządzenia harmonogramu budowy i remontu dróg na terenie Gminy 

Prudnik na lata 2024-2029.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów 

i Rozwoju Gospodarczego 

 

Łukasz Karpowicz  

 

 

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 


